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  سرمایهگذاران بخش صنعت و معدن اهر، باید حسابهای خود را به این شهرستان انتقال دهند

سرمایه گذاران بخش صنعت و معدن اهر، باید حساب های خود را به این شهرستان انتقال دهند

فرماندار شهرستان اهر با اشاره به اینکه بیشترین مراجعان به فرمانداری در خصوص مسائل مالی و اشتغال است، به مدیران و سرمایه گذاران بخش صنعت و به ویژه معادن

منطقه اخطار داد هر چه سریع تر نسبت به افتتاح حساب های مربوط به هزینه ها و حساب های جاری در داخل شهرستان اهر اقدام کنند، در غیر این صورت در کمترین زمان

ممکن از هرگونه خدمات دولتی محروم خواهند شد.

صادق احمدی افزود: بخش های صنعتی و معدنی که لیست آنها در بانک های عامل شهرستان اهر قرار دارد باید سریعا نسبت به افتتاح حساب بانکی و حل مشکلات اشتغال این

شهرستان اقدام کنند، در غیر این صورت ظرف یک هفته آینده شاهد تغییرات مهم در سطح مدیریتی حوزه های صنعتی و معدنی خواهیم بود.

وی گفت: برای پیشرفت و توسعه شهرستان اهر با هیچ مقام و مسئولی تعارفی نداریم و به کسی هم اجازه نخواهیم دارد بین دولت و مردم شکاف ایجاد کرده و به دنبال اختلاف

افکنی بین مدیران و مسئولان ادارات و&hellip; باشند.

وی افزود: خط قرمز ما مردم هستند و اخلاق مداری و تکریم از آنها مهم است و سرمایه گذاران باید بدانند هر سرمایه و ثروتی که از شهرستان اهر استخراج می شود باید به نفع

مردم این شهرستان خرج شود و به هیچ عنوان قابل قبول نیست سرمایه های این شهرستان در جاهای دیگر سرمایه گذاری شود.

احمدی گفت: مردم و منابع انسانی جزو مهمترین سرمایه ها در تولید و سرمایه هستند و سرمایه گذاران بخش صنعت و معدن باید بدانند اگر این مردم نباشند آنها نیز نخواهند

بود و لازمه هرگونه توسعه ای احترام و تکریم ارباب رجوع و مردم می باشد و باید مسئولان و مدیران حوزه صنعتی این مسئله را در نظر بگیرند و حتی در صورت هرگونه مسائلی با

ارباب رجوع به صورت احترامانه رفتار کنند.

وی همچنین اشتغال و بیکاری جوانان خصوصا تحصیل کردگان را از معضلات و مشکلات اصلی شهرستان اهر برشمرد و افزود: من در اینجا از مردم شهیدپرور و ولایی این

شهرستان در خصوص کم کاری و کاستی هایی که انجام شده است عذرخواهی می کنم و تا زمانی که فرماندار این شهرستان هستم از حقوق مردم دفاع خواهم کرد و نخواهم

گذاشت مسائل مربوط به اشتغال و کم کاری دستگاه های اجرایی نسبت به مردم ادامه داشته باشد.

فرماندار اهر در ادامه به مذاکرات اخیر بین ایران و آمریکا نیز اشاره کرد و گفت: ایران نماد مقاومت و استقلال در بین کشورهای جهان است و به هیچ وجه خواهان جنگ نیست و

مذاکره آمریکا با ایران نیز نشان از قدرتمندی ایران می باشد و مولفه اصلی این قدرت نیز مردم می باشند.

وی همچنین به قهرمانی تراکتور در لیگ برتر نیز اشاره کرد و ضمن تبریک به تیم تراکتور و هواداران این تیم محبوب و پرطرفدار گفت: تراکتور نماد دیپلماسی عمومی هست و

قهرمانی این تیم موجب وحدت ،اتحاد و انسجام بین مردم میباشد و همچنین در شهرستان اهر نیز همزمان با سایر مناطق استان آذربایجان شرقی جشن قهرمانی در پارک ولایت

برگزار خواهد شد.
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